
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 4/10/2021 
 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
 
ΘΕΜΑ: «Σε πλήρη εγκατάλειψη ο Πύργος των Βασιλικών του Νόμου 

Θεσσαλονίκης» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Με απόφαση του Υπουργείου σας, το 1979, ο Πύργος των Βασιλικών της 
Θεσσαλονίκης χαρακτηρίστηκε ως "μεταβυζαντινό ιστορικό διατηρητέο μνημείο" και 
κοντά στα ερείπια του βρίσκεται ό,τι απέμεινε από τον υστεροβυζαντινό οικισμό του 
Πινσώνος. Είναι σχήματος τετραγώνου και ύψους μέχρι πέντε μέτρων. Λόγω της 
εγκατάληψης ή της παραμέλησης της συντηρήσής του περιβάλλεται, πλέον, από 
χωματερές, στις οποίες διάφοροι ασυνείδητοι εναποθέτουν σκουπίδια και διάφορα άλλα 
υλικά. Αν και ο συγκεκριμένος Πύργος των Βασιλικών βρίσκεται πλησίον της 
Θεσσαλονίκης, δεν τυγχάνει της ανάλογης αντιμετώπισης, ως μέρος της πολιτιστικής 
κληρονομιάς της περιοχής. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Ποια μέτρα προτίθεσθε να λάβετε για την αποκατάσταση και τον ευτρεπισμό του ως 
άνω Πύργου των Βασιλικών, της Θεσσαλονίκης και του περιβάλλοντος χώρου του; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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